

致各會員及屬會：

特別通告: 石門賽艇中心碼頭檢查工程

石門賽艇中心碼頭右邊木橋(近龍舟總會)將由 **2022 年 12 月 5 日(星期一)**起暫停使用至另行通知，以進行檢查工程。屆時中心將照常運作，各中心使用者請勿進入工程範圍內，以免發生危險。不便之處，敬請原諒。

如對上述安排有任何查詢，請致電 2699-7271 與本會職員聯絡。



中國香港賽艇協會
2022 年 12 月 5 日

Dear Members and Clubs,

Special Notice:
Inspection of Pontoon Bridge at Jockey Club Shek Mun Rowing Centre

Please be informed that an inspection of the pontoon bridge will be conducted **on 5 December 2022 (Monday)** at Jockey Club Shek Mun Rowing Centre. Pontoon bridge (right side near Dragon Boat Association) will be **temporarily closed until further notice**. During the mentioned period, Centre will remain open. However, please be reminded not to access the work area to avoid any accidents. We apologize for any inconvenience caused.

Should you have any queries, please do not hesitate to contact our staff at 2699-7271.



Hong Kong, China Rowing Association
5.12.2022